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 Ballerup, den 2. marts 2019   

 

Referat: Repræsentantskabsmøde, den 25. februar 2019 
 

 

 

Dagsorden i henhold til BMSI’s love: 

 

1. Valg af dirigent 

 

Næstformand Per Enevoldsen blev valgt til dirigent. 
 

2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 
 

Deltagere: Ballerup Atletik Klub, Ballerup Gymnastikforening, Grantoften Badminton 
Klub, Måløv Badminton Club, Måløv Idræts Forening, SIF Badminton, SIF 
Håndbold/Gymnastik/Senioridræt og Svømmeklubben TRITON. 
Desuden deltog Ballerup Wildhorse Linedancers med henblik på optagelse i BMSI. 
I alt fremmødt: 9 foreninger/14 personer). 
Afbud: Ballerup Handicap Idræts Club, Baracuda Dykkerklub. 
 

3. Formanden aflægger beretning 

 
Formand Karsten Friis aflagde beretning for 2018: 
 
”Som det vil være bekendt, blev der på sidste repræsentantskabsmøde valgt et helt nyt 
forretningsudvalg. Vi har haft en del praktiske opgave med at etablere os, herunder at 
få flyttet BMSI’s bankkonti, adgang til e-boks og NemID, redigering af hjemmeside, 
flytning af e-mail etc. Men efter ¾ år frustrerende indsats - specielt i.f.m. banken - 
skulle alt nu være på plads. 
 
Vi er i forretningsudvalget stærkt optaget af igen at gøre BMSI til den slagkraftige 
organisation den var engang. Vi har derfor arbejdet på at gøre opmærksom på os selv 
og forsøge at hverve medlemmer, så vi med god tyngde kan sige, at vi repræsenterer 
hele Ballerup Kommunes Idrætsliv. I den forbindelse så vi det nødvendigt at 
modernisere BMSI’s vedtægter og formulere en mere ambitiøs formålsparagraf. Forslag 
til nye vedtægter fremlægges til vedtagelse senere på dagsordenen. 
 
Men selvom der stadig er den del foreninger, som ikke er medlemmer, så 
repræsenterer vi nu cirka 8500 medlemmer fordelt på 29 foreninger. Vi mangler stadig 
fodboldklubberne, som vi vil tage kontakt til snarest, nu da vores vedtægter kommer på 
plads.  
 

Ballerup Måløv Skovlunde Idrætsunion  
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Som eksempler på hvordan BMSI er blevet overset i forhold til tidligere kan nævnes to 
hændelser fra det forgangne år: 
• Halfordelingsudvalg. 

Da der skulle vælges nye medlemmer til halfordelingsudvalget, besluttede 

økonomiudvalget at besætte de to poster til henholdsvis indendørs- og 

udendørsidrætten ved et åbent valg, hvor alle foreninger kunne møde op. I FU 

syntes vi, det havde været naturligt at bede BMSI udpege en repræsentant for 

indendørsidrætten. Men heldigvis lykkedes det alligevel at få BMSI’s kandidat, Uffe 

Mortensen valgt ind i udvalget. 

 

• Komiteen for udvælgelse af årets idrætsledere. 

I denne komite har BMSI tidligere stået for at udvælge en repræsentant for 

idrætten, og i mange år har Kirsten Henriksen været medlem. Men I år var der lavet 

et nyt kommissorium, hvor Folkeoplysningsudvalget fik til opgave at udpege dette 

medlem. Og de tog såmænd en af deres egne. 

Der er noget at arbejde på for BMSI!  
 
I midten af oktober fik vi besked på at, at vi med kort varsel skulle flytte fra vores 
private kontor i stueetagen til et delt kontor på første sal. Det indebar en større 
oprydning og renovering af næsten 60 års opsamlet materiale. Men oprydningen var 
påkrævet og vi er meget tilfredse med det nye lokale, selvom det skal deles med to 
andre foreninger. 
 
Af andre ting, som BMSI har bedrevet i det forgangne år kan nævnes: 

 

• Ballerup Kommunes opsætning af udstyr til måling af lokalernes udnyttelsesgrad 

frembød en række principielle betænkeligheder vedrørende overvågning. FU 

udførte et grundigt udredningsarbejde med udtalelser fra juriske eksperter, og en 

konstruktiv dialog med kommunen. Resultatet er, at alle forhåbentligt nu kan føle 

sig trygge gennem en bedre forståelse af formålet, metoden, lovligheden og 

teknikken. 

 

• Uffe Mortensen og Karsten Friis deltog i en idrætskonference arrangeret af Region 

Hovedstadens Idrætsråd den 16. – 17. november. Her var bl.a. et interessant 

indlæg om e-sport, som jo er på vej ind i den etablerede sportsverden. Hvem ved, 

måske vi også skal optage e-sportsforeninger i BMSI i fremtiden? 

Desuden fik vi et indblik i, hvorledes forholdene er for vores søsterorganisationer i 

andre af regionens kommuner. Der er stor forskel, men man må nok konstatere, at 

Ballerup er en af de kommuner, hvor idrætsunionen har mindst at sige. 

 

• Vi har lagt et sæt standardvedtægter for brugerrådene ved skolehallerne på BMSI’s 

hjemmeside. 

Disse har været ønsket af flere, og kan forhåbentligt bruges i det praktiske arbejde 

Pr. 1. januar er Tapeten lagt ind under Ballerup Idrætspark. Det betyder, at det 
fremover er Ballerup Idrætsparks personale, som står for den administrative del af drift 
og vedligeholdelse. 
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Erfaringerne fra Måløv Idrætspark er gode. Her er et forbilledligt samarbejde mellem 
foreningerne og administrationen, og vi håber idrætsforeningerne på Tapeten vil 
opleve det samme. 
I praksis vil kontaktpersonen være Paw Nielsen, tlf: 20240819. 
 
 På Forretningsudvalget vegne 
Karsten Friis” 
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

 

4. Regnskabet 2017 

 

Det revidere regnskab for 2018 blev omdelt. 
 
Kassereren kommenterede regnskabet: 

• Årets resultat er positivt og modsvarer cirka til det beløb som er udbetalt fra 
Jubilæumsfonden. 

• Fra Ballerup Kommune er modtaget et driftstilskud på 10.000 kr., det samme 
som tidligere år. 

• Måløv Judo Klub er i restance for 2017 og 2018. Der er udsendt endnu en rykker 
til klubben. 

 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

 
Kontingent blev bibeholdt uændret (200 kr. pr. år). 

 

6. Indkomne forslag  

 

a. Vedtagelse af nye vedtægter 

Forslag til nye vedtægter var på forhånd udsendt til foreningerne. Formanden 
gennemgik kort de væsentligste ændringer. 
 
Formuleringen omkring tegningsret i paragraf 4 og paragraf 7 var genstand for 
diskussion, og det blev vedtaget at ændre teksten, således at formuleringen i 
paragraf 4 blev ”BMSI tegnes af formanden, kassereren og et vilkårligt 
bestyrelsesmedlem”, mens formuleringen i paragraf 7 blev ”Formanden og 
kassereren tegner BMSI overfor banken”. 
 
 Med disse ændringer blev forslaget til nye vedtægter enstemmigt godkendt, og 
den efterfølgende afvikling af mødet skete efter de nye vedtægter. 
 
Fundats for Jubilæumsfonden blev fremlagt med ændringer, således at den 
flugter med de nye vedtægter (ingen ændring i indholdet). 
 

b. Optagelse/udmeldelse af medlemmer 

 
Ballerup Handicap Idræts Club blev genoptaget som medlem, og Ballerup 
Wildhorse Linedancers blev optaget som nyt medlem.  
Det forventes at BMS melder sig ind snarest. 
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c. Arbejdsplan for det kommende år 

 

Første prioritet for det kommende års arbejde er at tiltrække nye medlemmer, 
således at BMSI kan tale med større kraft på vegne af det samlede idrætsliv. 
Medlemmerne repræsenterer for nærværende mere end halvdelen af de aktive 
idrætsudøvere i kommunen, og der vil blive arbejdet på at få kommunens 
fodboldklubber ind i BMSI (fodbold har tidligere været repræsenteret af den nu 
nedlagte Fodboldalliancen) – men også andre foreninger er velkomne! 
 
Dertil skal arbejdes med andre projekter som medlemsforeningerne byder ind 
med, blandt andet via BMSI’s repræsentanter i Folkeoplysningsudvalget og 
Halfordelingsudvalget.  
  

7. Valg til bestyrelsen (alle for 2 år) 

 

På valg til bestyrelsen var næstformand Per Enevoldsen og kasserer Hans Henrik Ebsen. 
 
Begge var villige til genvalg og blev valgt med akklamation uden modkandidater. 
 
Med de nye vedtægter er der plads til flere bestyrelsesmedlemmer. Der var 
umiddelbart ingen kandidater blandt deltagerne, og det blev nævnt at der passende 
kunne gøres plads i bestyrelsen til fodboldklubberne. 
 

8. Valg af revisorer 

 

De to revisorer Vita Larsen og Birgitte Dellgren var begge villige til genvalg, og de blev 
valgt med akklamation. Det afgøres efterfølgende hvem af dem som skal afgå i lige år, 
og hvem som skal afgå i ulige år (begge skal sidde 2 år ad gangen). 
 
En revisorsuppleant skulle findes (for 1 år). Der var ingen kandidater indstillet på 
forhånd, men Bjarny Hansen indvilgede i at tage en tørn, og han blev valgt med 
akklamation. 
 

9. Valg af fondsudvalg for Jubilæumsfonden (alle for 1 år) 

 
BMSI’s formand er født medlem af udvalget. Derudover genvalgtes de tre menige 
medlemmer: Gustav Blomberg, Finn Overby og Bjarny Hansen. 
 

10. Fastlæggelse af datoer for koordinationsmøder i 2019 

 
Der blev enighed om følgende datoer: 21. maj, 21. august og 21. november. 

 
11. Eventuelt  

 
• Kirsten Henriksen donerede allervenligst en proptrækker/øloplukker til BMSI. 

• Gustav Blomberg takkede bestyrelsen for veludført arbejde. 
• Ulrich Engmark foreslog at der sendes en artikel til Ballerup Bladet med nyt fra BMSI og en 

efterlysning af nye medlemmer. 

• Mulighederne for oprettelse af en Facebook gruppe/side blev nævnt, bestyrelsen vil arbejde videre 
med dette. 
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Formanden afsluttede repræsentantskabsmødet/generalforsamlingen med en tak til alle 
fremmødte, og mindede om at bestyrelsen meget gerne ser henvendelser fra medlemmerne 
omkring sager af principiel karakter. 
 

 

Referat:  Uffe Mortensen 
 3. marts 2019 
 
 
 
 

Karsten Friis  Per Enevoldsen Hans Henrik Epsen  
Formand  Næstformand Kasserer  

 
 
 

Uffe Mortensen  Finn Overby 
Sekretær   Repræsentant  

 


